
Protokół z XVIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 23.03.2021 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat podziału środków z rezerwy celowej na 2021 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania 

zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2021. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 13 co stanowi niezbędne quorum do głosowania i 

podejmowania uchwał. Lista obecności w zał. nr 1.  

 

Ad.2) Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Pani Lucyna 

Więcierzewska, w związku z uwagami do protokołu XVII posiedzenia Rady Dzielnicy, zgłosiła 

zmianę do porządku polegającą na wykreśleniu punktu nr 3. Nowy porządek obrad, bez punktu 3, 

przyjęto głosami: 12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

Ad.4) Przewodnicząca oddała głos Piotrowi Zyganowi, który powiedział, że otrzymaliśmy pismo z 

Wydziału Inwestycji UM Lublin dotyczące oferty cenowej z firmy BOGUSZ STUDIO Architektura 

Krajobrazu na naturalny plac zabaw usytuowany w Parku Czechów. Według Wydziału nie ma 

potrzeby wydawać 12.950,00 zł na inwentaryzację. Trzeba jedynie przeznaczyć 6% na dokumentację 

projektową, tj. 4.458,45 zł wynikającą z ogólnej kwoty na wykonanie zadania zaproponowanej przez 

biuro projektowe.  

Zarząd Dzielnicy przedstawił dwie wersje zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej w roku 

2021. 

I wariant: 1. Budowa wydzielonego parkingu w pasie drogowym ul. Harnasie w sąsiedztwie stacji 

trafo (13 miejsc postojowych wraz z drogą manewrową) I etap – 85.000,00 zł. II etap do realizacji w 

roku 2022 (65.000,00 zł). 

2. Budowa 4 miejsc postojowych przy ul. Szpinalskiego obok Szkoły Podstawowej Nr 43 na 

przedłużeniu istniejącego parkingu – 20.000,00 zł. 

3. Oświetlenie skrzyżowania ul. Żelazowej Woli i ul. Poturzyńskiej – 34.000,00 zł. 

4. Dofinansowanie festynu, spektaklu i biegu Czechowska Piątka – 11.000,00 zł. 

II wariant: 1. Budowa naturalnego placu zabaw bez podestu drewnianego z modrzewia syberyjskiego 

(10.004,50) – 69.000,00 zł oraz zakup i montaż dodatkowych hamaków – 16.000,00 zł. 

2. Budowa 4 miejsc postojowych przy ul. Szpinalskiego obok Szkoły Podstawowej Nr 43 na 

przedłużeniu istniejącego parkingu – 20.000,00 zł. 

3. Oświetlenie skrzyżowania ul. Żelazowej Woli i ul. Poturzyńskiej – 34.000,00 zł. 

4. Dofinansowanie festynu, spektaklu i biegu Czechowska Piątka – 11.000,00 zł. 

Po dyskusji Przewodniczący Zarządu zawnioskował aby na obecnym posiedzeniu Rady Dzielnicy 



przegłosować tylko wnioski remontowo – inwestycyjne. Z uwagi na sytuację pandemiczną w kraju 

zaproponował aby odłożyć na później głosowanie w sprawie dofinansowania wydarzeń sportowo-

kulturalno-rekreacyjnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 5) Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk poddała pod głosowanie propozycje 

zarządu wydatkowania środków z rezerwy celowej w 2021 roku. Wariant I otrzymał: 11 głosów za, 

0 przeciw i 2 wstrzymujące się. Wariant II otrzymał: 1 głos za, 8 przeciw i 4 wstrzymujące się.  

Uchwała Nr 26/XVIII/2021 Rady Dzielnicy Czechów Północny z dnia 23.03.2021 r. w sprawie 

wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki 

pomocnicze w roku 2021 w zał. nr 2. 

 

Ad. 6) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Głos zabrał Przewodniczący Zarządu, który poinformował, że zbiera pendrivy od członków Rady   

aby zapisać na nich koncepcję zagospodarowania tzw. Parku Czechów opracowaną przez  BOGUSZ 

STUDIO (w związku z brakiem możliwości przesłania tych materiałów drogą elektroniczną). 

Przewodniczący Zarządu poinformował również, że:  

- rady dzielnic zostały objęte archiwizacją swojej dokumentacji, 

- spotkanie w sprawie organizacji ruchu na Choinach odbędzie się w późniejszym terminie, z uwagi 

na trwające rozmowy z mieszkańcami, 

- Zarząd Dróg i Mostów jest w trakcie przygotowania specyfikacji remontu ul. Zakopiańskiej i 

remontu ul. Żelazowej Woli – w ramach jednego postepowania przetargowego, 

- na prośbę ZTM, Zarząd Dzielnicy wskazał 4 lokalizacje usytuowania biletomatów na terenie 

dzielnicy, 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że przebywał 6 miesięcy na zwolnieniu 

lekarskim a obecnie jest na zasiłku rehabilitacyjnym – dlatego nie uczestniczy w ,osiedzeniach Rady 

- pracownicy Urzędu Pocztowego na ul. Żywnego zwrócili się z prośbą o poparcie w sprawie 

zachowania stanowisk pracy. Poczta Polska zlikwidowała w tym punkcie 3 z 6 etatów. 

- Wydział Zarządzania Ruchem i Mobilnością poinformował, że może odstąpić od wprowadzenia 

ruchu jednokierunkowego na Choinach, 

- Zarząd Transportu Miejskiego powiadomił, że linia 46 jest do wdrożenia ale w późniejszym terminie. 

Pismo w tej sprawie zostanie przesłane do wszystkich członków Rady. 

- otrzymaliśmy odpowiedź w sprawie likwidacji Biura Obsługi Mieszkańców przy ulicy Żywnego. 

Lokal poczty przy ul. Żywnego nie spełniał warunków sanitarno-epidemicznych dlatego została 

rozwiązana umowa najmu. Obecnie Urząd Miasta poszukuje innej lokalizacji.  

 

Ad.7) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Przewodnicząca Rady prosiła o wcześniejsze informowanie jeżeli któryś z członków Rady zmieni nr 

telefonu lub adres  mailowy. Bartosz Niewiadomski poinformował, że rusza program „Drzewa dla 

każdej dzielnicy” realizowany przez Fundację Krajobrazy. W związku z powyższym poprosił o 

zastanowienie się nad lokalizacją nasadzeń drzew w naszej dzielnicy. Nasadzenia powinny być w 

formie alei lub większego skupiska a teren musi należeć do miasta Lublin. Nasadzenia nie mogą 

również kolidować z infrastrukturą podziemną.   

 

Ad. 8) Posiedzenie zakończono o godz. 19.15. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka  

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 27 kwietnia 2021  

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Irena Szostak Kowalczyk 

 

 

 



Załączniki: 

1. Lista obecności.  

2. Uchwała Nr 26/XVIII/2021 

 


